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ساکنان اطراف فاز خدماتی آرین در محدوده نوبنیاد از عدم ارائه نان به صورت 
روزانه و مستمر در این منطقه گله مندند! واحدهای نانوایی تنها چند روز محدود 
در هفته را به پخت نان اختصاص داده اند و در پاســخ به مردم بابت چرایی عدم 
پخت نان دریافت نکردن سهمیه آرد را مطرح می کنند! ساکنان منطقه نیز به اجبار 
برای تهیه نان باید به دیگر فازهای خدماتی مراجعه کنند. لازم است مسئولان در 
اســرع وقت به این مشــکل رسیدگی کنند تا کیشوندان این منطقه برای تهیه نان 

سرگردان نباشند...

نقد روز...

به دنبال یک قرص نان!

برگزاری شورای شهرسازی و معماری کیش  با 
محوریت اقدامات مربوط به کمیته سیما و منظر شهری

 اقتصاد کیش   -    مدیراجرایی تاسیس بورس بین الملل مناطق آزاد، با بیان اینکه 
»بورس بین الملل مناطق آزاد« فرصت بی نظیری برای اجرایی نمودن سازوکارهای 
همکاری های مالی فرامنطقه ای محسوب می شود، از اعلام آمادگی نهادهای بزرگ 

اقتصاد کشور برای مشارکت در سهامداری این بورس خبر داد. 
الهام سخایی با بیان اینکه براساس مصوبه شورایعالی بورس در شهریورماه و ابلاغیه 
سازمان بورس و اوراق بهادار که طی مهرماه ابلاغ گردید، مسیر تأسیس و شروع به 
کار »بورس بین الملل مناطق آزاد« آغاز شده، پیش بینی کرد: بر اساس درخواستهای 
واصله، هلدینگ های تولیدی، صنعتی و تجاری، بانکها، بیمه ها، بورسها و نهادهای 
بازار سرمایه، سازمان های مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و شرکت های سرمایه گذاری 

و توسعه مناطق آزاد، از مهم ترین موسسین بورس بین المللی مناطق هستند.
سخایی در ادامه برخورداری از منابع ارزی خارجی را شرط سهامداری در بورس 
بین الملل عنوان کرد و با اشــاره به اســتقبال قابل توجه از اطلاعیه اخیر دعوت به 
مشارکت در موسسین بورس بین الملل مناطق آزاد، این رویکرد متقاضیان را نشانه ای 
از آمادگی و عطش اقتصاد کشور برای ورود به اقتصاد جهانی در صورت گشایش 
های بین المللی دانست. وی با اشاره به برگزاری جلسات کاری متعدد با مدیران دولتی 
و بخش خصوصی حوزه بازار سرمایه کشور به منظور تهیه و تدوین سازوکارهای 
نهاد بین المللی بورس مناطق آزاد ایران، تصریح کرد: »بورس بین الملل مناطق آزاد« 
در هماهنگی کامل با بورس های کشور می تواند به عنوان مهمترین ساز و کار جذب، 
تأمین و تضمین منابع ارزی برای طرح های سرمایه گذاری خارجی کشور به ایفای 
نقش بپردازد. ســازوکاری که به عنوان یکی از پیش نیازهای اساســی مشــارکت 

سرمایه گذار خارجی به شمار می رود.
مدیراجرایی تاســیس بورس بین الملل مناطق آزاد، یکی از مهمترین کارکردهای 
این نهاد مالی ـ سرمایه ای بین المللی در اقتصاد ملی کشور را هدایت شرکت های 
ســرمایه گذار بین المللی، منطقه ای و فرامنطقه ای با فرصت های ســرمایه گذاری 
بویژه در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و همچنین اطمینان بخشی نسبت به بسته های 
حمایتی، تشویقی و تضمینی برای سرمایه گذاران خارجی اعلام کرد و افزود: با توجه 
به سیاســت های کلی اقتصاد مقاومتی که برون گرایی و توسعه حوزه فعالیت های 
مناطق آزاد یکی از مهمترین محورهای آن ابلاغ شده، »بورس بین الملل مناطق آزاد« 
نقش محوری در جذب و حمایت از طرح های سرمایه گذاری خارجی ایفا نموده و 
رسـالت اصـلی آن تامین مالی ارزي پروژه هاي صـنعتی و عمرانی کشور از طریق 

انتشار انواع اوراق بهادار ارزي است.
ســخایی با اشــاره به موقعیت های مکانی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی که در نقاط 
مرزی با کشــورهای همسایه، آبراه های بین المللی و کریدورهای بین المللی واقع 
شده اند، تصریح کرد: »بورس بین الملل مناطق آزاد« سازوکار نهادی اجرایی کردن 
فرآیندهای همکاری های منطقه ای کشورمان در سازمان های همکاری بین المللی 
همچون اتحادیه اقتصادی اوراســیا، ســازمان همکاری اقتصادی اکو، دی هشت، 
سازمان همکاری شانگهای و کریدورهای بین المللی به ویژه کریدور شمال ـ جنوب 
محسوب شده و قادر است در بهره برداری حداکثری منافع اقتصادی و تشکیل یک 

منطقه مالی ـ بورسی با محوریت مناطق آزاد کشورمان به ایفای نقش بپردازد.

مدیراجرایی تاسیس بورس بین الملل مناطق آزاد:

»بورس بین الملل مناطق آزاد« زمینه ساز 
جذب منابع ارزی به کشور خواهد بود 

 اقتصاد کیش   -     رییس فدراســیون تنیس: تلاش می کنیم به موازات جشــنواره 
تنیس در کیش، مسابقاتی به عنوان لیگ پدل یا جام حذفی پدل در تهران برگزار کنیم.

داوود عزیزی در نشســت خبری و مراســم امضای تفاهم نامه فدراسیون تنیس و 
سازمان منطقه آزاد کیش با تاکید بر اینکه امضای این تفاهم نامه با هدف گسترش روز 
افزون همه رشته های تنیس است، اظهار داشت: در مدت زمان ۵۸ روز یعنی از اول 
بهمن ماه تا ۲۷ اسفندماه شاهد فعالیت و برگزاری جشنواره ای در کیش خواهیم بود.

 وی افزود: از مدیریت سازمان مناطق آزاد کیش بابت همکاری و نگاه ویژه آنان به 
ورزش کشــور بخصوص تنیس قدردانی می کنیم ضمن اینکه کمیته ملی المپیک 
همواره حامی تنیس بوده است.  رییس فدراسیون تنیس با یادآوری اینکه رشته پدل 
به تازگی به فدراسیون تنیس ملحق شده است، خاطرنشان کرد: فعالیت این رشته در 
فدراسیون تنیس به زودی و به صورت رسمی آغاز خواهد شد و علاقمند به فعالیت 
پدل در جشنواره کیش بودیم، اما متاسفانه موفق به این کار نشدیم و زیر ساخت های 
آن مهیا نشده است. تلاش می کنیم به موازات این جشنواره کیش، مسابقاتی تحت 

عنوان لیگ پدل یا جام پدل در تهران برگزار کنیم.
 وی درباره زمین های تنیس هم یادآور شــد: باشــگاه ها خیلی همکاری کرده اند و 
هر موقع لازم بوده زمین در اختیار فدراسیون قرار داده اند، اما پیگیر گرفتن زمین از 
وزارت ورزش هستیم.  عزیزی درباره سایر برنامه های فدراسیون تنیس هم اینگونه 
توضیح داد: در سال آینده میزبان ۹ دیدار مسابقات بین المللی تور جهانی زیر ۱۸ سال 
خواهیم بود. همچنین میزبان مسابقات قهرمانی غرب آسیا زیر ۱۲ سال در تهران 
خواهیم بود که برای نخستین بار انجام می شود. به دنبال برگزاری مسابقات فیوچرز 

در کیش هستیم و مذاکراتی هم با اسپانسر ها داشتیم.
 

رییس فدراسیون تنیس :

جشنواره تنیس در جزیره کیش 
برگزار می شود

 اقتصــاد کیش   -    وزیر صنعــت، معدن و تجارت با 
اشاره به انجام ثبت سفارش واردات خودرو که مقرر شده 
توسط چهار مجموعه انجام شود، از واردات اولین محموله 
خودروهــای وارداتی در هفته آینده به گمرک خبر داد تا 

کارهای مربوط به ترخیص آن ها انجام شود. 
ســیدرضا فاطمی امین روز گذشــته  در حاشیه امضای 
تفاهم نامه تهیه نقشــه راه تطبیق سیاست های تجاری و 
ارزی بــا بانک مرکزی، در رابطه با زمــان  واردات اولین 
خودروها به کشــور، گفت: هفته آینده  نخستین محموله 
خودروهای وارداتی، وارد کشور می شود. وزیر صنعت، 
معدن و تجارت با بیان اینکه از میان ۴۰۰ مجموعه ای که 
درخواست واردات داشته ۲۷ مورد دارای حداقل شرایط 
بوده اما تنها چهار مجموعه ثبت ســفارش خود را کامل 
کرده اند کــه تایید نهایی برای واردات شــده اند، گفت: 

خودروهای یک مجموعه هفته آینده وارد گمرک می شود 
تــا امور مربوط به ترخیص را طی کند.وی تاکید کرد: در 
تامین یک میلیارد یورو ارز مورد نیاز برای واردات خودرو 
مشــکلی وجود ندارد و توافق های لازم با بانک مرکزی 
صورت گرفته اســت. در مرحله اول، تاکیدی بر واردات 
خــودروی اقتصادی نداریم وزیر صمت ضمن تاکید بر 
اولویــت اصل وزارت صمــت در واردات خودروهای 
اقتصــادی، گفت: اما در مرحلــه اول تاکیدی روی این 
موضوع نداریم؛ چرا که برای ما در این مرحله زمان واردات 
مهم است تا آن ذهنیتی که گفته می شود، واردات صورت 
نمی گیرد از بین برود.فاطمی امین تاکید کرد: بنابراین در این 
مرحله هر وارد کننده ای که توان عقد قرارداد خودرو زیر 
۲۰ هزار یورو داشته، کار ثبت سفارش را آغاز کرده است. 
وزیر صمت ضمن اشــاره به اینکه دیگر هیچ خودروی 

ناقصی در کشور تولید نمی شود، گفت: تمامی خودروهای 
تولیدی عبور مســتقیم و آماده فروش هستند، در رابطه با 
مشکل صادرکنندگانی که با ارز آزاد مواداولیه تهیه می کنند، 
گفــت: هیچ موردی در صنعت وجود ندارد که مواداولیه 
خود را از ارز آزاد تهیه کند. تمامی تولیدکنندگان مواداولیه را 
با ارز نیما تهیه می کنند و اگر موردی وجود دارد، به وزارت 
صمت معرفی شود. وزیر صمت در پایان افزود: در بخش 
کشاورزی مشکلی درباره تفاوت قیمت نیما و آزاد وجود 
دارد کــه در مورد آن، صادرکنندگان معتقدند صادرات با 
ارز نیما سبب کاهش توان رقابتی می شود و سودی ندارد.

نیمــه آذر ماه بود که ســخنگوی وزارت صنعت، معدن 
و تجارت نیز با اشــاره به سرعت گرفتن فرآیند واردات 
خودرو به کشور، از رسیدن برخی مدل ها به پشت مرز و 

آغاز تبلیغات برای آن ها خبر داد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت خبر داد:

شمارش معکوس برای واردات اولین خودروها

 اقتصاد کیش   -   مدیرعامل منطقه آزاد کیش از  توسعه فعالیت های ملی ورزشی 
در  جزیره کیش خبر داد.

مهدی کشاورز مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش  افزود: در راستای تشکیل یک 
جزیره ورزشی ما توافقاتی را با همه فدراسیون ها در همه حوزه های ورزشی آموزشی، 

همگانی، قهرمانی داشتیم.
وی گفت: در جلسه ای که با فدراسیون تنیس داشتیم قرار شد بعد از ۱۲ سال میزبان 
مسابقات فیوچرز باشیم، جزیره کیش با داشتن زیرساخت های مناسب و ظرفیت های 
خوبی که دارد می تواند یکی از نقاطی باشد که همه فدراسیون ها در آن حضور داشته 
باشند. مدیرعامل جزیره کیش افزود: یکی از مباحثی که امروز در دنیا به آن توجه 
می شود بحث زیرساخت هاست تا ورزشکار بتواند با توان بهتر بتواند در عرصه بین 

المللی حاضر شود.
کشاورز گفت: در شرایطی که رفت و آمد و تشکیل اردو های تدارکاتی هزینه های 
زیادی را برای فدراسیون ها به همراه دارد ما اگر بتوانیم شرایط تشکیل اردو را برای 

آن ها فراهم کنیم، دیگر نیازی نیست که اقدام به برگزاری اردو های بین المللی کنند.
وی افــزود: اولین زمین چمن هیبریدی ایــران را ایجاد و احداث کردیم در چنین 
شرایطی تیم های فوتبال در سطح ملی و باشگاهی می تواند اردو های تدارکاتی خود 

را در فصول مختلف سال طبق نظر کادر فنی در جزیره کیش برگزار کنند.
مدیرعامل منطقه  آزاد کیش گفت: این مساله شامل دیگر تیم های ملی هم می شود، 
ما اعلام آمادگی خود را اعلام می کنیم در جلسات مختلف براساس زیرساخت های 
این جزیره و نیاز های آن ها به تفاهم همکاری برسیم و از ظرفیت های موجود استفاده 
کنند. با وزارت ورزش تفاهم نامه اولیه و کلی داشتیم، مثلا در مسابقات کیش گیمز 
که اسفندماه برگزار می شود، ۱۳ فدراسیون می توانند حاضر شوند و با آن ها هم تفاهم 

نامه ابتدایی را امضاء کرده ایم.

مدیرعامل  سازمان منطقه آزاد کیش :

فعالیت های ملی ورزش در جزیره 
کیش توسعه می یابد 

 اقتصاد کیش   -    مکان و زمان برگزاری رویداد ایبال تک با توجه به تغییرات ایجاد 
شده از جزیره کیش به تهران و زمان دیگری تغییر کرد.

به گزارش اقتصاد کیش به نقل از روابط عمومی وزارت بهداشت، زمان و مکان این 
رویداد که پیش از این قرار بود در جزیره کیش برگزار شود، با توجه به تغییرات ایجاد 
شــده در برنامه اجرایی به تهران، سالن همایش های رازی- دانشگاه علوم پزشکی 

ایران از ۷ الی ۸ دیماه ۱۴۰۱ تغییر مکان و زمان داد.
رویداد ایبال تک با هدف شناســایی و معرفی محصولات و شرکت های فعال در 
حوزه های فناوری آموزشی، سلامت الکترونیک، دورا پزشکی، گردشگری سلامت 
و اقتصاد سلامت با تأکید بر هوش مصنوعی و هوشمند سازی در نظام سلامت برگزار 
خواهد شــد. این رویداد با همکاری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 
معاونت تحقیقات و فناوری وزارت بهداشــت، معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری، صندوق پژوهش و فناوری غیر دولتی فناوری های نوظهور دیجیتال و 
انجمن صنفی کارفرمایی برگزار می شود، در فرآیندی پویا ضمن شناسایی و ارزیابی 
اولیه طرح های نوین کاربردی در حوزه هوشمندســازی نظام سلامت، آن ها را به 
چالش کشیده و ضمن تجهیز و تکمیل طرح ها از بعد فنی، اقتصادی و کسب و کار، 

زمینه لازم برای تجاری سازی طرح های فناورانه فراهم می  کند.

ایبال تک از کیش به تهران رفت 

 اقتصاد کیش   -     رییس اداره آموزش و پرورش کیش گفت: توسعه زیرساخت 
های آموزشی این جزیره از جمله احداث مدرسه لازمه برون رفت از چالش های 

حوزه آموزش و تعلیم دانش آموزان است
پرویز حیدری راد در تشریع مسائلی که باعث بروز مشکلات مختلف در اموزش و 
پرورش کیش شده است اظهار کرد: از حدود یک دهه قبل که جمعیت دانش آموزی 
این جزیره حدود چهار هزار و ۸۰۰ نفر بود تا کنون که این جمعیت به بیش از ۱۰ 

هزار نفر رسیده توسعه زیرساخت های آموزشی آن انجام نشده است.
وی با اشاره به اینکه هم اکنون تعداد مدارس این جزیره همان ۲۲ باب مدرسه ۱۰ 
سال قبل است و عملا با عدم احداث مدارس جدید سرانه فیزیکی نه تنها افزایش 
نداشــته بلکه تراکم کلاس ها نیز به واســطه افزایش تعداد دانش آموزان با بالاتر از 

میانگین کشور رسیده است.
حیدری راد یادآور شد: این مساله باعث شده که تراکم کلاس ها در مدارس ابتدایی 
به صورت میانگین به ۳۲ نفر برسد این درحالی است که استاندارد کشور حدود ۲۴ 

تا ۲۶ دانش آموز در هر کلاس است.

رییس اداره آموزش و پرورش کیش:

توسعه زیر ساخت های آموزشی  
کیش ضروری است

 اقتصاد کیش   -     رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی انتظامی ویژه کیش 
گفت: با اجرای ۶ طرح برخورد با معتادان و خرده فروشــان مواد مخدر سوداگران 

مرگ  در اطراف مدارس این جزیره دستگیر شدند.
سرهنگ غلامرضا خادمی  گفت : در اجرای طرح دستگیری معتادان و خرده فروشان 
مواد مخدر اطراف مدارس که با اقدامات مجرمانه خود سلامت جوانان و نوجوانان 
را به خطر می اندازند تعداد ۲۴ نفر معتاد و خرده فروش مواد مخدر دستگیر شده اند.

وی اضافه کرد: در این طرح دستگیری و جمع آوری خرده فروشان در اطراف مدارس 
و پارک ها در دستور کار پلیس است و گشت های محسوس و نامحسوس پلیس 
در این مناطق حضور دارند. رییس پلیس مبارزه با موادمخدر فرماندهی انتظامی ویژه 
کیش افزود: با خرده فروشــان موادمخدر خصوصا راکبین موتورهای شارژی که 

نسبت به تهیه و توزیع مواد مخدر اقدام می کنند قاطعانه برخورد می کنیم.

 فروشندگان مواد مخدر در  کیش دستگیر شدند

آگهی دعوت مجمع عمومی آگهی دعوت مجمع عمومی 
مالکین محترم شهرآفتابمالکین محترم شهرآفتاب

بدینوسیله از تمامی مالکین و ساکنین محترم شهرآفتاب دعوت می گردد 
تا در جلسۀ مجمع عمومی سالیانه شهرآفتاب مورخ 1401/10/03 ساعت 6 
عصر در محل سالن اجتماعات،در طبقه فوقانی استخر شهرآفتاب به آدرس 
اتخاذ تصمیم در  کیش-بلوار پارس-مجتمع مسکونی شهرآفتاب، جهت 
خصوص سایر موارد مربوط به ادارۀ بهینه و موثر آن شهرک شخصاً یا 

توسط نماینده معرفی شده خود حضور بهم رسانید.

جمعی از مالکین شهرآفتابجمعی از مالکین شهرآفتاب
سید مرتضی عراقچی ، ناصر احمدی ، ماندانا خوروشسید مرتضی عراقچی ، ناصر احمدی ، ماندانا خوروش

به گزارش اقتصاد  کیش، ســومین جلســه شــورای 
شهرســازی و معماری کیش با محوریت موضوعاتی 
چون اصلاح ضابطه های معماری و شهرســازی، ایجاد 
شهر پایدار، توسعه پایدار، اقدامات مربوط به کمیته سیما 
و منظر شــهری در سالن اجتماعات سازمان  منطقه آزاد 

کیش برگزار شد.
سعید پورزادی رئیس شورای شهرسازی و معماری کیش 
در این خصوص، گفت: به منظور اصلاحات معماری و 
مسائل مربوط به سیما و منظر شهری برای ایجاد هویت 
در نماها اســتفاده از مشاوران ذیصلاح و مجرب جهت 
ایجاد ضابطه های جدید در دســتورکار این شورا قرار 

گرفته است.
وی در ادامه افزود: ضابطه جدیدی توسط شرکت عمران، 
آب و خدمات تدوین شــده است که بر اساس آن تمام 
فنــس و حصارهای طرح های نیمه تمام با هدف ایجاد 
زیبایی بصری در معابر شهری تا سال جدید عملیاتی و 

ساماندهی می شود.

ســعید پــورزادی در این جلســه از موضوع جانمایی 
فضاهایــی برای ایجاد کافه نان ها و نانوایی هایی جدید 
بــا ضابطه و طرح های نو و توزیع پراکندگی متناســب 
در ســطح جزیره خبر داد که متقاضیان می توانند در این 

خصوص اقدام کنند.
رئیس شورای شهرسازی و معماری کیش در این جلسه 
به رســیدگی و طرح مصوبات بالغ بر ۱۰ پرونده مربوط 
به بخش خصوصی با موضوعات معماری و شهرسازی 
اشــاره کرد و گفــت: موضوعات اینچنینــی از طریق 
فرآیندهای قانونی پیگیری و اقدامات لازم در خصوص 

کسب پروانه ها انجام می شود.

پورزادی اظهار داشــت: طراحی گذر شــهری از دیگر 
موضوعات مطرح شده در یکی از کمیسیون های سازمان 
منطقه آزاد کیش اســت که بر اســاس آن گذر شهری با 
کاربری محرک و پویای گردشگری از مقابل مرکز تجاری 

کیش به سمت دریا برنامه ریزی شده است.
معاون عمرانی و زیربنایی ســازمان منطقه آزاد کیش در 
ادامه این مطلب تصریح کرد: طرح گذر شــهری شامل 
فضاهای خدماتی، تجاری و غرفه هایی با قابلیت جذب 
گردشگر می باشد که فضای مطلوبی فراخور نیاز، برای 

مخاطب ایجاد می کند.
گفتنی است پس از بحث و بررسی و تحلیل مسائل مهم 

این حوزه با مشاوران طرح و مهندسان حاضر در جلسه، 
برای یکی از بافت های فرسوده جزیره که بیش از ۵ سال 
بلاتکلیف بود توسط  شورای شهرسازی و معماری کیش 

ضابطه جدید تعیین و مصوب شد.

    اقتصاد کیش -     سعید پورزادی از بررسی 
و رســیدگی به موضوعات و مصوبات برخی 
پرونده ها در سومین جلسه شورای شهرسازی و 

معماری کیش خبر داد.

شــرکت پیشــگام پیمان تدبیر کیش در نظر دارد جهت اجرای اسکلت و 
عملیات تکمیلی پروژه ساختمان مسکونی مرجان کیش واقع در جزیره 
کیــش را، با زیربنای حــدود 34،500 مترمربع در 18 طبقه، نســبت به 
شناســایی و ارزیابی کیفی پیمانکاران واجد صلاحیــت اقدام نماید. لذا 
از کلیه شــرکت های پیمانکاری دارای گواهینامه تایید صلاحیت معتبر 
رتبه 1 )یک( در رشــته ابنیه و حداقل رتبه 2 )دو( در رشــته تاسیسات 
از ســازمان برنامه و بودجه کشــور و حائز توان مالی و تجربه لازم در 
اجرای ساختمان های بلند مرتبه و مسکونی لوکس دعوت به عمل می آید، 
 حداکثر تا تاریخ 1401/09/26 جهت دریافت اسناد ارزیابی کیفی به سایت
 tcm.co.ir مراجعه نمایند. مدارک و فرم ها پس از تکمیل، بایستی حداکثر 
تا پایان وقت اداری روز یک شنبه مورخ 1401/10/04 به دبیرخانه مناقصه 
به نشانی تهران، خیابان شهید دستگردی، خیابان تخارستان، خیابان نیل، 

نبش کوچه هشتم، پلاک 13، طبقه سوم، تحویل گردد.
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